

## التعليمات

### لا تضيفي الماء الى هذا المنتج

1. اغسلي يديك بالماء والصابون
2. لا تستخدمي قنينة الرضاعة، استخدمي كوباً نظيفاً
3. امسحي ورجي العبوة قبل الاستخدام
4. اسكبي المحتوى في الكوب النظيف
5. ضمي طفلك اليك ودعيه يرشف ببطء. لا تسكبي الحليب في فمه. دعي الطفل يأخذ على قدر رغبته فقط.
6. لا تتركي بقية الحليب لاكثر من ساعة – لانه سوف يصبح غير نظيف وغير آمن.

## حليب الاطفال

مناسب للاستخدام منذ الولادة

**تحذير هام:** ان حليب الام يعتبر افضل غذاء لطفلك، لذا يتطلب الاعتماد على هذا الحليب في الحالات التالية فقط:

- اذ كان هناك سبب طبي يمنعك من الرضاعة
  - اذ كان من غير الممكن لطفلك ان يتناول حليب الام
  - اذ فهمت جميع التعليمات
  - اذ كان لديك امكانية توفير الاواني النظيفة
- الاواني والقناني الغير نظيفة تسبب الامراض لطفلك!



الحليب في هذه العبوة مشابه لجميع الانواع التجارية الاخرى لحليب الاطفال المعروضة في الاسواق. ويحتوي مسبقاً على الماء لذا لا حاجة لاضافة الماء اليه. هذا الحليب كاف لتلبية جميع احتياجات الطفل الغذائية حتى يبلغ من العمر ستة اشهر . اما بعد الستة اشهر، فينبغي على طفلك ان يتناول انواع الطعام الاخرى. كحال جميع انواع الحليب الاصطناعي، فإنه لا يحتوي على الاجسام المضادة التي تتواجد في حليب الام، لذا الحليب لا يحمي طفلك من الالتهابات. يجب عليك استشارة الطبيب قبل التوقف عن ارضاع طفلك رضاعة طبيعية، او حتى قبل البدء بأعطاء طفلك الحليب البديل. بمجرد البدء باستخدام الحليب البديل فذلك يجعل عملية العودة الى الرضاعة الطبيعية صعبة.

العمر بالاشهر	الوزن (كغم)*	عدد الرضعات باليوم (24 ساعة)	مليانتر من الحليب في اليوم
1	3	8	450
2	4	7	600
3	5	6	750
4	5	6	750
5	6	6	900
6	6	6	900

\*استخدمي دائما وزن الطفل لحساب الكمية اللازمة للتغذية حتى اذا كان وزن الطفل مختلفا لما ينبغي عليه ان يكون بالمقارنة لعمره.

لا يجب استخدام هذا المنتج بعد التاريخ المطبوع في الجزء السفلي من الصفيحة/العبوة.

يحفظ في مكان بارد وجاف مع غطاء مغلق بإحكام.

## INFANT FORMULA

Suitable from Birth

**IMPORTANT WARNING: A mother's breastmilk is the best food for her infant. Use this milk only if:**

- There is a medical reason not to breastfeed
- It is not possible for the baby to have breastmilk
- You understand all the instructions
- You have access to clean cups

**BOTTLES AND UNCLEAN CUPS CAN MAKE YOUR CHILD SICK!**



## INSTRUCTIONS

### DO NOT ADD WATER TO THIS PRODUCT

1. Wash your hands with soap and water
2. Do not use a bottle. Use a clean cup.
3. Wipe and shake the packet before opening
4. Pour the contents into a clean cup
5. Hold your baby close to you and let him/her sip slowly. Do not pour the milk into his/her mouth. Let the baby take as much as he / she wants.
6. Do not keep leftover milk for more than 1 hour – it will become unclean and unsafe.

This milk is similar to that of all other brands of ready-made formulas for sale. It already has pure water added: it is not necessary to add water. This milk is sufficient for all needs of a baby until the age of six (6) months. After six months, he/she should also start to receive other foods. Like all artificial formulas this milk does not contain the living antibodies which are in mother's milk. It will not protect your baby against infections. **Consult a doctor before you stop breastfeeding or before you give any breastmilk substitute to your baby. Once you start using this milk it might not be easy to start breastfeeding again.**

Age in months	Weight (Kgs)*	No. of feeds per day (24 hours)	MI of formula per day
1	3	8	450
2	4	7	600
3	5	6	750
4	5	6	750
5	6	6	900
6	6	6	900

\* Always use the current weight of the baby to calculate the quantities required for feeding even if the baby's weight is very different to what it should be for his age

This product must not be used after date printed at the bottom of the tin/pack. Keep in a cool, dry place with the lid tightly closed.